

10 to 10 to

صندوق ووقفية القدس يتبنى تعليم. أوائل الثانوية العامة

بدعم وتمويل من مؤسسة منيب رشيد المصري للتنمية والصندوق العربي للإنماء الاقتصادي والاجتماعي نظم صندوق ووقفية القدس غداء تكريميا لأوائل الثانوية العامة بمدينة القدس في كافة الفروع.

Funded by Munib R. Masri Development Foundation and the Arab Fund for Economic and Social Development, Alquds Fund and Endowment launched an evening of excellency to celebrate the distinguished Tawjihi students from Jerusalem.



للمشاهدة

للمزيد

صندوق ووقفية القدس يرعى حفل تخريج فوج القدس



قدم صندوق ووقفية القدس رعايته لحفل تخريج فوج القدس الذي نظمه نادي شباب أبو ديس وحركة فتح منطقة أبو ديس تكريماً للطلبة الناجحين بامتحان الثانوية العامة على مدرج جامعة القدس. وفي كلمته هنأ أ. د عماد أبو كشك رئيس جامعة القدس و أمين سر صندوق ووقفية القدس الطلبة وذويهم على نجاحهم في الثانوية العامة ناقلا مباركة أسرة صندوق ووقفية القدس التي تخصص اهتماما كبيراً بالطلبة ودعمهم في تعليمهم الجامعي. واعتبر أبو كشك رعاية صندوق ووقفية القدس لهذه المبادرة جزء من تكاتفه وتلاحمه مع المجتمع المقدسي وخاصة على المستوى الاجتماعي.

Alquds Fund and Endowment sponsored the graduation ceremony of Alquds Cohort, which was organized by Fatah party in Abu Dis and Abu Dis Youth Club. The graduation ceremony celebrated the successful students who were able to pass the high school state exam (Tawjihi). The president of Al-Quds University and the Secretary of Alquds Fund and Endowment, Prof. Dr. Imad Abu Kishek, congratulated in his speech the students and their families and expressed Alquds Fund's pleasure in taking a vital role in supporting students and their education.

للعام الخامس على التوالي وبالشراكة مع الصندوق العربي للإنماء الاقتصادي والاجتماعي





للمشاهدة

صندوق ووقفية القدس يواصل تقديم المنح الدراسية للطلبة المقدسيين في الجامعات الفلسطينية

عقب الاتفاقيات التي وقعت بين صندوق ووقفية القدس والجامعات الفلسطينية خلال حفل مهيب احتضنته جامعة القدس قبل شهرين برعاية وزير التربية والتعليم العالي السابق الدكتور صبري صيدم وبمشاركة رئيس مجلس إدارة صندوق والنجاح الوطنية، وبيرزيت، وبيت لحم، وفلسطين الأهلية، وبيرزيت، وبيت لحم، وفلسطين الأهلية، وبولتكنيك فلسطين، والقدس المفتوحة، والكلية العصرية الجامعية استقبال طلبات المنح من قبل الطلبة المقدسيين ليعام الدراسي القادم 2020/2019 من خلال صندوق إقراض ومنح الطلبة المقدسيين أحد برامج صندوق ووقفية القدس وبتمويل مشترك مع الصندوق العربي للإنماء الاقتصادي والاجتماعي.



For the Fifth Year in a row, Alquds Fund and Endowment in partnership with the Arab Fund for Social and Economic Development continues to provide scholarships for Jerusalemite students attending different Palestinian Universities.

Two months ago Alquds Fund and Endowment launched

mutual agreements with a number of elite Palestinian universities in a huge ceremony at Al-Quds University, which declared carrying on the scholarships program that supports Jerusalemite students studying at Palestinian Universities like Birzeit University, Bethlehem University, Al-Quds University, An-Najah National University, Palestine Polytechnic University, Al-Quds Open University, Al Ahliya University and the Modern University College.

As a result, these universities have shared on their various channels that the applications have opened to apply for this term's scholarships wishing all students the best of luck in the process.

حزيران وتموز في عناوين | June and July Headlines

بتنفيذ صندوق ووقفية القدس ، مؤسسة منيب وإنجلا المصري تقدم منحة بقيمة 100 ألف دولار لمؤسسة النيزك للتعليم المساند والبحث العلمي، واعتبرت السيدة دينا المصري رئيسة مجلس إدارة مؤسسة منيب وأنجلا المصري أن هذه المنحة مقدمة ضمن اهتمام المؤسسة بدعم التعليم والبحث العلمي في فلسطين معتبرة مؤسسة النيزك مؤسسة ريادية في هذا المحال.

Implemented by Alquds Fund and Endowment, Munib R. Masri Foundation granted 100 thousand dollars to Al-Nayzak Organization for for Supportive Education and Scientific Innovation. In her turn, Mrs. Dina Masri, Chair of Munib R. Masri Foundation considered this grant a suitable one that falls within the scope of the foundation's interest in supporting education and scientific education.



ثلاثة أعوام من الإنجازات المتميزة لإدارة نادي جبل المكبر المقدسي بالشراكة مع صندوق ووقفية القدس وأبرز هذه الانجازات هو وقف عقار نو موقع استراتيجي. حيث لم يقتصر دور صندوق ووقفية القدس في شراكته مع النادي على وقف العقار بل شمل أيضاً دعم الفريق الأول وتوفير الملابس الرياضية لكل فرق النادي إضافة لتمويل معسكر رياضي للفريق الأول في تركيا.

Jabal Al Mukaber Club celebrated three successful years in partnership with Alquds Fund and Endowment which resulted most importantly in the purchase of a property with strategic location and declaring it an Endowment.





خاض نادي جبل المكبر المقدسي معسكراً مكثفاً على مدار عشرة ايًام في العاصمة الاردنية عمان تحضيراً للموسم الرياضي القادم، بدعم من صندوق ووقفية القدس.

Alquds Fund and Endowment funded an intensive camp for Jabal Al Mukaber Club in Jordan Amman in preparation for the coming season.

وقع صندوق ووقفية القدس اتفاقية تمويل عدد من الدراسات والأبحاث والأنشطة الثقافية من خلال الجمعية الفلسطينية الأكاديمية للشؤون الدولية (باسيا) تتعلق بتاريخ وواقع مستقبل مدينة القدس. واعتبر أمين سر صندوق ووقفية القدس الدكتور عماد أبو كشك دعم الأبحاث والأنشطة الثقافية المتعلقة بهوية ومواجهة الروايات التي تشكك بعروبة القدس من الأولويات التي يهتم بها الصندوق.

Alquds Fund and Endowment signed a mutual agreement with the Palestinian Academic Society for the study of International Affairs (PASSIA) regarding funding studies and research that has to do with the future of the city of Jerusalem. Prof. Dr. Imad Abu Kishek, Secretary of Alquds Fund and Endowment, explained that supporting studies and activities that has to do with the identity of the city and countering any allegations against its Arab-hood is considered a vital scope for the organization.



سلم وفداً يضم ممثلين عن صندوق ووقفية القدس ومؤسسة وافا الإندونيسية جهازاً طبياً Chemistry Autoanalyzer لفحوصات الكيمياء الحيوية لصالح المركز الصحى العربي بمدينة القدس.

A delegation from Alquds Fund and Endowment and Wafa Indonesia Organizations provided the Arab Health Center in Jerusalem with a Chemistry Autoanalyzer device specialized for conducting biochemical tests and analysis.



بدعم من صندوق ووقفية القدس . . مساحة 500 متر مربع تضاف لمدرسة الحصاد النموذجية

In support from Alquds Fund and Endowment, an extra 500 square meters are added to Alhasad School.





بتبرع من مؤسسة منيب رشيد المصري للتنمية صندوق ووقفية القدس يقدم منحة أولية للجمعية العربية للمعاقين حركياً.

Funded by Munib R. Masri Development Foundation Alquds Fund and Endowment provides a grant for the Arab Organization of Persons with Disabilities.

تابعنا على وسائل التواصل الاجتماعى

- 👍 alqudsfund
- alqudsfund

